
                                      

 

         

                                              PROCES VERBAL 

 

 Încheiat azi 22.12.2015 orele 10,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 

decembrie,conform convocatorului înregistrat la nr.4486/18.12.2015. 

 La şedinţă sunt prezenţi 8 consilieri din totalul de 11, d-na Berbecaru 

Ecaterina,d-na Defta Constanţa şi d-na Dicu Liliana-Lucia   fiind absente motivat. 

 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adaugiri la procesul verbal 

al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu 8 voturi pentru. 

 Dl.preşedinte de şedinţă,Săndulescu Aurel prezintă ordinea de zi pe care o 

supune spre aprobare şi care este aprobată cu 8 voturi pentru. 
 

    1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea sumei de 5000 de lei reprezentând plata 

onorariului expertului desemnat în dosarul penal  nr.142/P/2015. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:Andronie Gabriela 

    2.Discuţii,întrebări,interpelări. 

 D-na secretar prezintă raportul întocmit. 

 D-na Niţi:Vreau să vă informez despre faptul că mi s-a adus la cunoştinţă că în 

afara expertului propus de Parchetul de pe lângă Tribunalul Olt să propunem un expert 

asistent,plătit aparte.Eu nu am fost de acord pentru că am considerat că nu mai este 

nevoie de un alt expert. 

 Dl.primar:Într-o şedinţă anterioară s-a aprobat un raport de expertiză.Nu e clar 

cum au stabilit preţul.Cel care a făcut raportul nostru ne-a luat 4000 de lei. 

 Dl.preşedinte:Aş vrea să vă întreb dacă acea expertiză pe care noi nu am 

aprobat-o,atinge cele două laturi, cea tehnică şi cea financiară? 

 Dl.primar:Da. 

 Dl.preşedinte:Acum se face un raportul de expertiză ca răspuns la întrebările 

parchetului şi se face un control în teren.Nu se ţine cont de expertiza iniţilă . 

 Dl.primar:I-am spus domnului procuror că am făcut-o în urma raportului Curţii 

de Conturi .În acel raport s-a stabilit că am mai avea de dat bani la firmă.Acum faceţi 

cum credeţi dvs. 

 Dl.preşedinte:Dacă cu acea expertiză nu a fost de acord procurorul de 

caz,trebuie să răspundem favorabil la ceea ce se pune în discuţie.Legat de sumă,nu 

putem face rabat de la el,pentru că ei au un catalog cu experţi.Noi nu putem motiva 

acea sumă. 

 Dl.Popa:Nu putem negocia. 

 Dl.preşedinte:Zic că era bine să vă puneţi un expert asistent. 

 Dl.primar:Eu am calitatea de suspect în dosar.Nu pot să hotărăsc în numele 

UATC Cungrea. 

 Se fac înscrieri la cuvânt:Se înscrie dl.Popa,lista rămânând deschisă. 

 Dl.Popa:Noi am mai primit a astfel de adresă.De ce se mai vine cu alta?Nu se 

poate da un răspuns că v-am trimis acceptul nostru prin hotărârea numărul…? 

       



 Dl.primar:Nu ,a fost pentru fântâni.Noi nu aveam personal calificat să pentru 

asemenea evaluare. 

 Dl.Popa:Pentru acurateţea lucrurilor o expertiză contabilă se prezintă tuturor 

părţilor.Putem noi să luăm o altă hotărâre?Ce urmări va avea dacă o luăm 

împotrivă?Pe cine avantajează,pe cine dezavantajează şi ce câştigă primăria sau 

consiliul local?Sunt de acord cu efectuarea raportului de expertiză pentru că punem 

punct şi o luăm de la capăt. 

 Dl.preşedinte:E acelaşi expert ca la Curtea de Conturi? 

 Dl.primar:E altă persoană. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi este aprobat cu 8 voturi pentru. 

 Dl.Stancana:Noi dacă-l aprobam în consiliu,procurorul îl lua în seamă. 

 Dl.preşedinte:Nu,pentru că nu e pe lista lor.Instanţele de judecată au şi ele o 

listă, şi tot aşa. 

 Se declară închise lucrările şedinţei. 

 

                                Preşedinte,                       Secretar, 

                  Aurel SĂNDULESCU        Gabriela ANDRONIE 
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